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证书编号：ISC-Q-2025-6427-R
兹 证 明
天津市盛达能源科技发展有限公司

统一社会信用代码：91120224MAC4730A0K
注册地址：天津市滨海新区海滨街道幸福路528号F2        邮编: 300450

经营地址：天津市滨海新区福州道街道丽水园4栋3门1001室        邮编: 300450

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求

认证范围：

仪器仪表阀门及零配件销售，机械电气设备销售，金属材料、五金产品、保温材料、建筑材料，消防器材和石料的销售，仪器仪表维修技术服务
发证日期：2025年06月27日                  

有效期至：2028年06月26日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376






Registration No. ISC-Q-2025-6427-R

This is to certify that

Tianjin Shengda Energy Technology Development Co., Ltd

The social credit code：91120224MAC4730A0K

Registered Address: F2, No. 528 Xingfu Road, Haibin Street, Binhai New Area, Tianjin  
Audit Address: Room 1001, Door 3, Building 4, Lishui Garden, Fuzhou Road Street, Binhai New Area, Tianjin  
Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Sales of instruments, valves, and spare parts, sales of mechanical and electrical equipment, sales of metal materials, hardware products, insulation materials, building materials, firefighting equipment, and stone materials, and technical services for instrument and meter maintenance
Issue      Date：2025-06-27
     Expiration Date: 2028-06-26
     
质量管理体系认证证书








�





Quality Management System Certificate
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